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1. Meddelelser: Skoleleder, personale, elevrådsrepræsentanter og formand 

 

Skoleleder 

- Torsdag i uge 8 afholdtes skoleudviklingssamtale på skolen. Her deltog 

Hans Christian og Marianne (skolebestyrelsen), Stine (stedfortræder og 

børnehaveklasseleder), Lisbeth (viceskolechef), Anne-Marie 

(læringskonsulent) og Anne. Det var et spændende møde, hvor 

forskellige data om skolen blev præsenteret og efterfølgende drøftet 

- Vi har afholdt fastelavn på skolen. Det var en hyggelig og sjov dag med 

mange udklædte børn og voksne 



- 1/3 startede 15 børn i førskole. Vi glæder os meget til at lære børn og 

forældre at kende. Frem til påskeferien er Julie fra Børnehuset Gassum 

med i førskolen og Anika er med frem til udgangen af juli. 

- Der er ansat en ny pædagogmedhjælper. Hun vil have timer i skole, 

førskole og i SFO.  

- Vi er i gang med årets MUS-samtaler.  

- Der har været afholdt forældremøder i børnehaverne. Stine og Anne var 

med i begge børnehaver for at præsentere og fortælle om skolen. Fra 

skolebestyrelsen deltog Laura i forældremødet i Svalereden og Hans 

Christian i Børnehuset Gassum. 

- 0A og 3A har haft deres første dage i Byens køkkenhave. De var i fuld 

gang med bl.a. at sætte kartofler.  

- Skolen er desværre ramt af sygemeldinger. To lærere er delvist 

sygemeldte. Vi arbejder på at finde nogle gode løsninger for børnene 

både med kendt personale og nyt personale. 

 

Personale 

- Klasserne er i gang med at lave test i dansk. Resultaterne af testene er et 

vigtigt arbejdsredskab for os. Resultatet bruges også i forbindelse med  

Elevgennemgang, hvor læsevejleder og skoleleder deltager. 

 

Elevrådsrepræsentanter  

- Elevrådet var ansvarlige for årets kåringer af bedst udklædte til fastelavn. 

Elevrådet havde aftalt forskellige kriterier, som var vigtige at være 

opmærksom på i forbindelse med udvælgelsen. 

- I uge 6 var 6A på lejrskole i København. De havde en god tur med mange 

oplevelser. Programmet bestod bl.a. af ture til Operaen, Rundetårn, 

Folketinget, Strøget, Marmorkirken, Planetariet. 

 

Formand 

- Ingen meddelelser 

 

 

2. Skoleudvikling 

 

Torsdag i uge 8 afholdtes skoleudviklingssamtale på skolen. 

Hans Christian, Marianne, Stine, Lisbeth (viceskolechef), Anne-Marie 

(læringskonsulent) og Anne deltog. 

Anne gjorde status på arbejdet indtil nu med udviklingsmålene, samt 

præsenterede data om bl.a. elevfravær, personalefravær, Den Nationale 

Trivselsmåling og Folkeskolens Nationale Overgangstest. 

 

I Randers kommune er der udpeget fire faglige pejlemærker for god 

kvalitet, som går på tværs af alle kommunale skoler. 



De fire pejlemærker:  

1. Fællesskab og mangfoldighed 

2. Trivsel og deltagelsesmuligheder 

3. Læring og motivation 

4. Dannelse og udvikling 

 

Med afsæt i den præsenterede data skal skolen vælge to af de fire 

fælleskommunale faglige pejlemærker.  

Vi har valgt pejlemærkerne: Trivsel og deltagelsesmuligheder og Læring og 

motivation.  

Med afsæt i data og pejlemærker skal personalet drøfte og udpege skolens 

markører (udviklingsmål)   

 

 

3. Regnskab 2024 & Budget 2025 

 

Regnskab 2024 

Redegørelse for overskud - forklaring 

Skole og SFO fik i 2024 tildelt 10.430.444 kr. til at afholde alle udgifter i 

forbindelse med skole og SFO.  

Resultatet af 2024 er et overskud på 23.000 kr. 

Der overføres 808.000 kr. fra 2023, hvilket betyder, at skolen kommer ud 

med et samlet overskud på mere end 5%, skal skolen aflevere en redegørelse 

for både årsagerne til det opnåede overskud samt en plan for anvendelsen af 

overskuddet. 

Denne redegørelse vil blive politisk behandlet. 

 

Budget 2025 

Skole og SFO er tildelt 10.420.636 kr.  Beløbet er foreløbigt, da der endnu 

ikke er justeret i forhold til elevtal, ekstra midler jf. genberegning af de 

socioøkonomiske nøgletal, investeringsmodellen i indskolingen, besparelsen 

på specialundervisning og medfinansiering af specialpladser. 

Vi forventer at få beløbets endelige størrelse i slutningen af marts. 

Anne præsenterede udkastet til budget 2025 for skole og SFO.  

 

 

4. Revidering af principper for forældrebetaling 

 

Den tilrettede/reviderede udgave af princippet for forældrebetaling 

godkendes. 

 

 



5. Planlægning af vores fremadrettede arbejde med principper 

 

Gennemgang af de principper, der står på skolens hjemmeside.  

En del af principperne handler om, hvad man gør på skolen f.eks. samarbejde 

med Fårup Skole, motionsdag osv. Dette burde nærmere stå under ”Om 

skolen”, da det ikke er principper. 

Når skolens hjemmeside revideres, vil disse blive flyttet. 

 

Det besluttes, at det næste princip, der skal arbejdes med er det lovpligtige 

princip om Undervisningens organisering.  

 

 

6. Eventuelt 

 

Jakob præsenterede et materiale om varslingssystemerne i Danmark. 

Elevrådsrepræsentanterne vil kigge det igennem og komme med feedback i 

forhold til, om det er forståeligt for børn og komme med input til, hvad der 

kunne stå for, at det er forståeligt for børn. 


